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Geacht	College,	
	
Tot	onze	verbazing	lazen	wij	een	bericht	in	de	Stentor	dat	het	toezicht	bij	de	Fietsenstalling	
aan	het	Lamme	van	Dieseplein	in	de	binnenstad	van	Deventer	wordt	opgeheven.	
Deze	toezichtfunctie	biedt	werkgelegenheid	aan	de	mensen	van	Sallcon.	
Tegelijkertijd	worden	er		Sallconmensen	ingezet	bij	de	Fietsenstalling	aan	het	Stationsplein,	
aldus	de	berichtgeving	in	de	krant.	
	
Dat	werpt	bij	onze	fractie	de	volgende	vragen	op	die	wij	graag	aan	uw	college	willen	
voorleggen:	
	
1.	Is	de	berichtgeving	vanuit	de	Stentor	een	juiste	weergave?	
En	zo	ja,	waarom	heeft	de	Raad	hier	geen	mededeling	over	gekregen?	Destijds	is	op	
uitdrukkelijk	verzoek	van	de	gemeenteraad,	na	ingediende	wensen	van	inwoners	een	
bewaakte	Fietsenstalling	gerealiseerd	aan	het	Lamme	van	Dieseplein	mèt	de	inzet	van	
mensen	van	Sallcon.	
	
2.	Waarom	wordt	het	toezicht	bij	de	Fietsenstalling	achterwege	gelaten,	juist	nu	er	de	
komende	jaren	groeiende	behoefte	aan	zal	zijn	in	verband	met	de	vestiging	van	de	Nieuwe	
Bibliotheek?	Kunt	u	dat	nader	uitleggen?	
	
3.	Waarom	heeft	u	een	dergelijk	besluit	niet	eerst	ter	consultatie	aan	de	gemeenteraad	
voorgelegd?	
	
4.	De	gratis	fietsenstalling	onder	het	Stationsplein	is	een	initiatief	van	de	NS,	waarom	
worden	daar	mensen	ingezet,	die	in	dienst	zijn	van	Sallcon?		
Worden	deze	mensen	ook	betaald	door	de	NS,	zo	ja	hoe	is	dat	geregeld,	zo	nee,	wilt	u	dat	
nader	verklaren?	
	
In	afwachting	van	uw	antwoord,		
	
Fractie	Deventer	Belang,	
	
Bram	Emens,	
Margriet	de	Jager.	


